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Št.: 900-2/2024/3 

    Datum: 29. 3. 2024 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

3. seje Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024, ki je bila v petek, 22. 3. 2024, ob 17. uri v šolski jedilnici. 

 

Prisotni: 
Predstavniki staršev: priložena lista prisotnosti 

Zapisnikarica: ga. Martina Fras 

 

Opravičeno odsotni: 4. a, 4. c, 6. b, 7. b, Cofki, Ustvarjalci, Zajčki, Račke, Ježki, Čebelice, Muce. 

 

Dnevni red: 
1. Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarice. 

2. Potrditev dnevnega reda. 

3. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 1. seje Sveta staršev z dne 28. 9. 2023 in zapisnika 2. 

seje Sveta staršev z dne 6. 12. 2023. 

4. Informacije o izbiri ravnatelja. 

5. Predlogi in pobude staršev.  

6. Razno. 

 
AD1  Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarice. 

 

Predsednica, Nataša Muršek Lubanjšek, pozdravi zbrane in predstavi dnevni red 3. seje Sveta staršev.  

Prisotnih je bilo 19 predstavnikov oddelkov šole in 6 predstavnikov vrtčevskih skupin, kar predstavlja 

večino, tako da je seja Sveta staršev sklepčna. Poda se predlog za zapisnikarico, go. Martino Fras, katero 

predstavniki staršev soglasno potrdijo. 

 

SKLEP 1: Svet staršev je bil sklepčen, prisotnih je bilo 25 predstavnikov Sveta staršev (19  predstavnikov 

oddelkov šole in 6 predstavnikov oddelkov vrtca) od 47 predstavnikov. 

 

SKLEP 2: Za zapisnikarico Sveta staršev so soglasno imenovali go. Martino Fras (ZA 25). 

 

 

AD2  Potrditev dnevnega reda 

 

Predsednica predstavi dnevni red 3. seje Sveta staršev.   

 

SKLEP 4: Predstavniki so potrdili predlagani dnevni red (ZA 25). 
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AD3 Pregled sklepov in potrditev zapisnika 1. seje Sveta staršev z dne 28. 9. 2023 in 

 zapisnika 2. seje Sveta staršev z dne 6. 12. 2023. 
 

 

Predsednica da zapisnik 1. in 2. seje Sveta staršev iz šolskega leta 2023/2024 v obravnavo, predstavniki 

staršev ga soglasno potrdijo. 

 

SKLEP 5: Predstavniki Sveta staršev potrdijo zapisnik 1. in 2. seje Sveta staršev za šolsko leto 2023/2024 

(ZA 25). 

 

 

AD4 Informacije o izbiri ravnatelja  

Predsednica pove, da je v ponedeljek, 18. 3. 2024, potekala seja Sveta zavoda, kjer je bila potrjena ga. 

Petra Urek za ravnateljico s 1. 9. 2024. Na javnem glasovanju je bilo ZA 10 članov, 0 PROTI, ena članica 

je podala svoj odstop. Gospa Soršak izpostavi vprašanje kdo bo pripravljal Letni delovni načrt za novo 

šolsko leto, saj ima sedanji ravnatelj mandat do 31. 8. 2024. Ali bo LDN pripravljala novo izvoljena 

ravnateljica ali se bo pripravljal v sodelovanju s sedanjim ravnateljem ali to naredi še sedanji ravnatelj ter 

ali lahko Svet zavoda usmerja pripravo LDN za novo šolsko leto in poda kakšna navodila in predloge za 

pripravo LDN. Predsednica pove, da te informacije nima, bo pa v tem času, do nove seje Sveta staršev, 

še zagotovo seja Sveta zavoda, kjer lahko poda naprej ta predlog in do naslednje seje Sveta staršev preda 

informacije. 

 

V nadaljevanju predstavnike zanima kaj je bil v osnovi problem pri teh volitvah, zakaj je postopek trajal 

tako dolgo. Predsednica pove, da je bila podana anonimna prijava na inšpektorat za šolstvo na postopek 

volitev, kjer so ugotovili nepravilnosti pri izvolitvi nadomestne članice v Svet zavoda. Tudi odloki šole 

in občine niso bili usklajeni, kar so sedaj na izredni seji Občine Hoče-Slivnica spremenili in uskladili. 

 

Predsednica pove, da je današnja seja sklicana na pobudo nekaterih predstavnikov staršev, ki so oddali 

podpisan pisni poziv oziroma vabilo za sklic izredne seje, poziv prebere (priloga zapisnika). Gospod 

Grginič pojasni namen poziva. Predstavnike zanima zakaj niso oz ali so na prvih tajnih volitvah na Svetu 

zavoda za izbiro ravnatelja glasovali kot je bilo rečeno oz izglasovano na 2. seji Sveta staršev, kjer so 

predstavniki staršev po tajnem glasovanju dali prednost izvolitve gospe Petri Urek. Gospa Soršak pozove 

predstavnici staršev v Svetu zavoda, da povesta kako sta glasovali, saj je v poslovniku Sveta staršev 

zapisano, da je dolžnost predstavnikov staršev v svetu zavoda, da predstavljajo stališče sveta staršev ter 

ga tudi zastopajo. Gospa Katja Ertl, ki je predstavnica staršev v Svetu zavoda, pove, da so bile volitve 

izpeljane tajno, z izidom 6 za novo ravnateljico in 5 za sedanjega ravnatelja in da se za nobenega od 

članov ne ve kako je glasoval. Na drugih volitvah je bilo glasovanje javno in je bil izid soglasen, 10 glasov 

za novo ravnateljico. 

Gospod Grginič v nadaljevanju vpraša, kaj je funkcija Sveta staršev, če se njihovo mnenje, ki je bilo 

večinsko sprejeto, potem ne zastopa na Svetu zavoda in ali lahko v prihodnje pričakujejo zastopanje. 

Predsednica pove, da tega ne moremo vedeti, saj so bile volitve tajne in da se je do sedaj vedno upoštevalo 

mnenje staršev in se je predalo naprej na Svet zavoda. Gospod Cvetko pove, da ima zaupanje v člane in 

njihovo zastopanje v Svetu zavoda, zanima pa ga, kdo je lahko podal vse te informacije novinarjem, tudi 

glede glasovanja na tajnih volitvah, kako je lahko vse to prišlo v javnost. 

 

 

AD5 Predlogi in pobude staršev  

 

V nadaljevanju so predstavniki Sveta staršev podali svoje predloge ali pobude. 

 

VRTEC: 

Predstavnik Srnic pove, da je bil letošnji projekt Vrtec smuča zelo dobro izpeljan in bi se radi starši na 

skupni zaključni prireditvi zahvalili organizatorju in pobudniku za ta projekt, g. Glaviniču in ostalim 

donatorjem. 
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Predstavnica Metuljčkov pove, da so bile v preteklosti otroške omarice polepljene s ponudbami za 

fotografiranje, kar se jim ne zdi prav in želi, da se v prihodnje določi mesto, kjer se zbira in oddaja 

komercialno gradivo, saj takšne stvari ne spadajo na omarice otrok, ampak na oglasno desko. 

 

ŠOLA: 

Predstavnik 1. a razreda poda predlog za nabavo nastavkov za svinčnike, saj so učitelji izpostavili, da po 

raziskavi 70 % otrok ne drži pravilno svinčnikov. Nastavki bi se tako nabavili in bi ostali v razredu, za 

tiste, ki jih potrebujejo. 

Pove tudi, da je področje fitnesa na prostem že več mesecem neuporabno, saj ga je potrebno popravit oz 

popravila dokončati. 

 

Predstavnik 1. c razreda pove enako za nabavo nastavkov za svinčnike, da so učiteljice izpostavile 

nepravilno držanje pisal. 

 

Predstavnica 2. a razreda pove, da se v garderobah nižje stopnje pri vhodu zbirajo odpadni tonerji, kar se 

jim ne zdi primerno in so mnenja, da bi se te stvari morale zbirati kje drugje. Najde se tudi odpadna hrana, 

zakaj garderobe niso bolj urejene in počiščene. 

 

Predstavnica 3. a razreda izpostavi avtobusno povezavo iz Rogoze do šole, ali se kaj ureja na tem 

področju. G. Grginič pove, da je bila podana pobuda na Občino Hoče-Slivnica, kjer so predstavili 

spremembe povezav in da bo to lahko veljalo šele z novim šolskim letom. 

Predstavnica tudi izpostavi neurejenost garderob na nižji stopnji pri vhodu. 

Vpraša zakaj se na šoli ne izvaja projekt Šolar na smuči, zakaj se učencem ta akcija niti ne ponudi, niti se 

jih ne vpraša, ampak je odgovor šole že takoj, da je premajhno zanimanje s strani učencev za ta projekt. 

Poda mnenje, da starši pričakujejo izvedbo zimske šole v naravi v zimskem terminu, z možnostjo 

smučanja. Tudi plavalni tečaji zakaj so samo en krat, nekatere šole imajo plavalne tečaje vsako leto. Zakaj 

se že v vrtcu ne poskusi izvesti kakšne šole v naravi? Starše moti, da se dodatne stvari niti ne ponudijo, 

niti se ne razišče možnost morebitnega interesa. Šola se premalo razvija in napreduje v tej smeri, da bi se 

jim ponudilo kaj več. 

V razpravo se vključi predstavnica 9.b, ki izpostavi slab odnos med učitelji in starši. Poda mnenje, da 

učitelj premalo naredi za otroka, ki pride iz tujine, da se jim ne ponudi dopolnilnega pouka, ampak se 

morajo posluževati individualnih inštrukcij. Izpostavi primer učenke, ki je ponavljala 8. razred in se mora 

letos vpisati naprej v srednjo šolo, saj je po mnenju staršev šola predlagala zaključek osnovnošolskega 

šolanja, čeprav bi starši želeli, da bi bila učenka še v 9. razredu. Poda mnenje, da šola ne sodeluje dovolj 

s starši. 

 

Predstavnica 3. b razreda pove, da je pred njimi prva izvedba šole v naravi in jo vsi nestrpno pričakujejo. 

Pove primer nasilja v razredu, ki se je dogajalo en čas nazaj in da se primer obvladuje, vendar je šola v 

tistem trenutku za to naredila premalo, saj so starši o dogodkih izvedeli šele od svojih otrok in ne s strani 

šole.  

Pove tudi, da se učenci in starši šele privajajo na nov režim v tretjem razredu in da bi želeli, da jim 

razredničarka sporoča stvari nekoliko prej in ne šele zadnji dan (primer, da je bil 9. 2. prost dan, je 

razredničarka povedala šele en dan pred praznikom). 

V nadaljevanju izpostavi zunanje visoke grede, ki so bile lepo zasnovane v začetku, vendar so sedaj 

zanemarjene in neurejene, tam so se sedaj pojavile tudi miši.  

Podajo tudi predlog, da se pri tem vhodu naredi majhna klančina do vhoda, saj ima veliko otrok torbe na 

kolesih in bi lahko hišniki tudi sami poskusili kaj takšnega narediti, kakor tudi urediti okolico, zanima jih 

tudi koliko hišnikov imamo, saj bi lahko okoli šole bilo veliko več narejenega. 

 

Predstavnica 3. d razreda pove, da so starši mnenja, da je cena in količina popoldanske malice 

nesorazmerna. 

Prav tako jih zanima, zakaj se diete združujejo, torej če ima na primer 5 otrok različno dieto, bo 

upoštevano za vse kot da imajo vsi te diete in se izloči iz prehrane vse kar ni primerno za teh 5 različnih 

diet. 

 

Predstavnica 5. c razreda vpraša glede možnosti izvedbe smučarske šole, tečaja smučanja, lahko tudi v 

sklopu šole v naravi.  
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Zanima jih ali obstaja možnost sofinanciranja obšolskih dejavnosti, na primer juda, za družine z več 

otroki.  

Vpraša tudi glede šolskega avtobusa, zakaj se pobira otroke že ob 6.40, če je pouk šele ob 8.20. posledično 

pridejo ti otroci v jutranje varstvo, ki je plačljivo. 

Gospa Soršak poda predlog v zapisnik, da se v prihodnjem šolskem letu uredi brezplačno jutranje varstvo 

za vse otroke, ki bi ga potrebovali, ostali predstavniki se s predlogom strinjajo. 

Predstavniki tudi podajo predlog v zapisnik o ureditvi in uskladitvi avtobusnih relacij in časov odhoda, 

povečati kapacitete avtobusov, če obstaja potreba. 

 

Predstavnik 7. a razreda pove, da bi bilo potrebno vsaj ponuditi in povprašati glede izvedbe akcije Šolar 

na smuči, saj so razpisi letni in se lahko mnenje o udeležbi od prejšnjega leta tudi spremeni. 

Poda predlog, da se glede nasilja na šoli obvesti vsaj vse predstavnike oddelkov in ne samo starše 

določenega oddelka.  

Pove, da bi bilo primerno izvest zimsko šolo v naravi v zimskem času, z možnostjo smučanja in poletno 

šolo v naravi v poletnih mesecih, z možnostjo kopanja. 

Vpraša kako je z ekskurzijami v tujino, London, Paris in podobno. Da je to pred leti že bilo in se po času 

korone več to ni izvajalo, zakaj. 

Pove, da je bilo komuniciranje in cel postopek izbire novega ravnatelja zelo neprimeren, še posebej 

uporabljanje imena otrok v medijih. Kako so lahko vse te informacije prihajale v javnost. 

 

Predstavnica 7. c razreda poda predlog skupne nabave materiala za tehniški pouk, kot je bilo to storjeno 

za likovni pouk. 

Pove, da so starši nezadovoljni z jedilniki, primer, da so rižote brezmesne. Prav tako, da večje porcije 

kosila (xl kosilo) niso to kar se pričakuje, niso veliko večje kot porcije kosila za 6 - 9 razrede, plačajo pa 

veliko več, med tem pa lahko gre nekdo, ki ima kosilo 6 - 9 po repete, ki ga dobi in plača manj kot xl 

kosilo. V jedilnici vlada nered, otroci se prerivajo, prehitevajo, dežurni učitelji ne vzdržujejo reda pri 

izdaji kosil. 

Poda pohvalo za g. Domna Babiča, saj se zelo hitro odzove in uredi diete za otroke, ki to potrebujejo. 

Na družabnih omrežjih poteka medvrstniško nasilje, veliko je verbalnega nasilja, snemanja otrok in 

deljenja neprimernih vsebin. Predlaga, da se starše opomni, da pregledajo telefone svojih otrok, šola pa 

bi lahko s kakšnimi predavanji malo pomaga staršem, jih izobrazila, kako postopati v takšnih primerih.  

Zanima jih, ali so zaključne ekskurzije kaj sofinancirane s strani države. Učitelji ne vedo povedati kakšni 

so stroški zaključne ekskurzije in kolikšna so sredstva ministrstva. 

 

Predstavnica 8. c razreda pove, da je v njihovem razredu razredničarka takoj reagirala in povedala, da se 

je ustvarila viber skupina, kjer je potekalo takšno medvrstniško nasilje. Starši so otrokom telefone 

pogledali in izbrisali te skupine. 

 

 

AD6  Razno 

 

Predsednica odpre točko razno.  

 

Gospa Soršak vpraša, kako je s tekmovanji za celotno šolo, od 1. do 9. razreda, ali se je dopolnil Letni 

delovni načrt za nadarjene. Starši niso dobili nobenega vprašalnika kakšne dodatne dejavnosti bi si učenci 

želeli. 

 

Predsednica Sveta staršev se zahvali vsem prisotnim za udeležbo in zaključi 3. sejo ob 18.45. 

 

 

 

Zapisnikarica:       Predsednica Sveta staršev: 

Martina Fras       Nataša Muršek Lubanjšek, 

 

 

Priloge:   

- Seznam prisotnosti; 


